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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:924 Elskotrar och ordningslagen

Användandet av elskotrar/elsparkcyklar sprider sig lavinartat i Sverige och 
internationellt. Många upplever elskotern som ett smidigt färdmedel för att ta 
sig fram relativt korta sträckor i en stad. Företag uppbackade av riskkapital 
erbjuder korttidshyrning av elskotern. Bara i Stockholm har på kort tid en 
handfull olika elskoteraktörer etablerat sig med syfte att tjäna pengar på 
uthyrning av skotrarna. 

Men elsparkcyklarna skapar inte bara frihet för användarna; de begränsar 
framkomligheten för många andra, inte minst funktionshindrade. Många 
aktörer förväntar sig att samhället styr upp rådande oordning. Ordningslagen 
och lokala ordningsföreskrifter torde vara lämpliga verktyg för att redan här 
och nu reglera verksamheten. Å andra sidan är det inget som används aktivt 
med syfte att reglera elskotrarna. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Anser ministern att ordningslagen är ett tillräckligt verktyg för våra kommuner 
för att utfärda lokala ordningsföreskrifter för hyrbara elskotrar, eller kan 
förändringar av lagen vara nödvändiga?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-08-28
Besvaras senast
2019-09-11
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


